
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. VI/2020 

 
Termín: 20.07.2020 v 19:00 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní: zastupitelé:  Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák 
  Radomír Salaba, Martin Deči, Miloš Marek, Vojtěch Marek, Jiří Hovorka, Tomáš 

Franců 

 dle prezenční listiny  
Omluveni:  Dana Ševrová 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich  
 
Ověřovatelé zápisu: Deči Martin, Mgr. Radek Čermák 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
 
   
Program: 

1) Topenářské práce v pohostinství a bytě v KD 
2) Ostatní agenda úřadu  

Schválení programu: PRO 8  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• P. Čepelka jako realizátor opravy střechy na MŠ byl osloven, s tím, že práce skutečně budou započaty 
v období srpna 2020 a dokončení bude s maximálním úsilím od konání oslav výročí. 

• Schválené rozpočtové opatření č. 1/2020 bylo vyvěšeno 
• Práce na vybudování zídky za pohostinstvím dle minulého zápisu ZO byly započaty 

 
1) Topenářské práce v pohostinství a bytě v KD 

Starosta obce požádal o cenovou nabídku firmu Vodatop Přepeře. Máme cenovou nabídku. Nejvhodnější řešení by 
bylo – pohostinství – ponechat stávající radiátory, rozvod po šenkovně zachován, nový by byl přívod do kuchyně a 
chodby – cca 10 m, napojení na stávající radiátory. Vymontování stávajícího kotle a osazení nového na tuhá paliva. 
(celkový objem 95 tis.) Topení do bytu v KD – v chodbě bytu by byla krbová kamna s topnou vložku, přepojilo by se 
ke stávajícím radiátoru a jeden radiátor by se přidal, protože nyní je nedostačující a bude nutné udělat jeden komín. 
Řešit by se mělo vytažením kovového komínu (celkový objem 160 tis.) 
Celkový objem rekonstrukce topení v pohostinství a bytu nad KD – 260 tis. 
Hlasování:  PRO 6 ZDRŽ. 0 PROTI 2 
ZO Schvaluje výměnu topného systému v pohostinství a v bytě v KD v celkovém objemu cca 260 tis. 
 

2) Ostatní agenda úřadu 
Starosta obce informoval ZO o dotacích pro hasiče – obě dotace nám byly přiznány. Budou tedy nové přilby a svítilny. 
 
Dále byla obci přiznána dotace na 2. Část veřejného osvětlení ve výši 400 tis. 
 
Celkově k rozpočtu obce. Oproti loňskému roku přišlo do rozpočtu obce o 190 tis. méně k 30.6.2020. Na tento stav 
má mimo jiné vliv odložení daní z příjmů kvůli COVID19. V následujícím čtvrtletí se zcela jistě projeví výrazný propad 
na DPH z důvodu snížení tržeb kvůli COVID19. 
 
Stav výstavby zídky za KD. Práce probíhají, ale probíhají pomaleji, než bylo očekáváno. Z tohoto důvodu není zatím 
důvod řešit další postup a bude se projednávat na některém dalším ZO. 
 
MŠ oprava střechy – bude probíhat v srpnu, dle plánu by měla být dokončena do oslav 40 let MŠ. Pokud by 
dokončení nepodařilo, byla by oprava přerušena a následně dokončena po oslavách 40 let, aby oslavy nebyly 
komplikovány. 
 
Oprava obecních cest. Byl osloven p. Brodský z Kacanov, který by celou akci dovedl zajistit v požadovaném termínu. 
Jedná se o cesty Podpohoř, Roudný – hoření cesta, za rybníkem. Jedná se o 70 km cest. Dojde k sejmutí části 
původního materiálu a novému nanesení asfaltové drti. Objem financí cca 150 000 Kč.  



Oprava obecních cest pokud bude materiál (vyfrézovaný asfalt) bude provedena oprava cest. Nejprve Podpohoř, 
následné Roudný a pak cesta za rybníkem – dle množství materiálu. 
Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO Schvaluje opravu obecních cest dle výše uvedeného harmonogramu.  
 
Vodárna Podpohoř. Byli osloveni Šilhánovi a souhlasí s variantou, likvidace stavby vodárny a uvedení prostoru do 
původního stavu. Toto bude tedy sděleno VHS. 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 
Usnesení  1/VI/2020 
ZO Schvaluje výměnu topného systému v pohostinství a v bytě v KD v celkovém objemu cca 260 tis. 
Usnesení  2/VI/2020 
ZO Schvaluje opravu obecních cest dle výše uvedeného harmonogramu.  
 
ZO neschvaluje: 
 
ZO ukládá: 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20:15 hod. 
 
Ověřovatelé: Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
  
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


